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Abstract (en)
[origin: CA2965108A1] An access control device for persons designed as a turnstile (1) or device for counting persons designed as a turnstile (1) is
proposed which comprises a housing (2) in which at least one drive means is arranged and which comprises two barrier arms (3, 4) which can be
driven by at least one drive means, which can be driven and controlled independently of one another and with the same or different speed.

Abstract (de)
Es wird eine als Drehsperre (1) ausgeführte Zugangskontrollvorrichtung für Personen oder als Drehsperre (1) ausgeführte Vorrichtung zur
Personenzählung vorgeschlagen, welche ein Gehäuse (2) umfasst, in dem zumindest ein Antriebsmittel angeordnet ist und welche zwei von
dem zumindest einen Antriebsmittel antreibbare Sperrarme (3, 4) aufweist, die unabhängig voneinander und mit gleicher oder unterschiedlicher
Geschwindigkeit antreibbar und ansteuerbar sind.
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